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Spørgsmål nr. 310 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg:

”Kan ministeren - uden at konkretisere de enkelte tilfælde - op-
lyse, hvor mange gange i løbet af de seneste 5 år, PET har un-
derrettet ministeren om, at der i forbindelse med PETs arbejde 
er sket et brud på reglerne for PETs arbejde? I det tilfælde, at 
der ikke har fundet en sådan underretning sted, bedes ministe-
ren oplyse, om ministeren opfatter dette som udtryk for, at PET 
i løbet af de seneste 5 år ikke har overtrådt reglerne for PETs 
arbejde.”

Svar:

Justitsministeriet er ikke i besiddelse af sådanne statistiske oplysninger,

som der anmodes om i spørgsmålet. Jeg kan i øvrigt oplyse, at jeg har fuld 

tillid til Politiets Efterretningstjeneste. Vi har i Danmark et robust og ef-

fektivt beredskab mod terror, og det skyldes ikke mindst det vigtige arbej-

de, som Politiets Efterretningstjeneste udfører. Jeg vil derfor også opfordre 

til at støtte op om Politiets Efterretningstjeneste frem for at mistænkeliggø-

re tjenesten.    


